



Peter BEN EMBAREK 博士 Dr Peter BEN EMBAREK

Dr. Peter K. Ben Embarek 現任職於世界衛生組織（世衛）中國分部，負責就食物安全和營養方面的政策與技術事宜，向中國政府提供意見。Dr. Embarek 自 2001 年起加入瑞士日內瓦世衛總部，負責協助世衛處理食品微生物安全事宜，包括在國際推展微生物風險評估工作。Dr. Embarek 其後負責協助世衛成員國制訂和加強在食物安全方面的綜合或跨界別策略方針。

他現正致力協助世衛評估 SARS 和禽流感等新型傳染病對食物安全帶來的影響。

Dr. Embarek 在加入世衛前，曾為聯合國糧食及農業組織（糧農組織）服務。他於 1995 年加入糧農組織，被派到位於泰國曼谷的亞太分部，統籌有關漁產安全和品質的研究開發工作，並提供這方面的技術建議。1997 年，他回到糧農組織位於意大利羅馬的總部，加入漁業部工作，繼續負責食物安全事宜。

Dr. Embarek 是丹麥哥本哈根皇家農業獸醫大學的食物科學技術碩士和食物安全學博士。

Peter K. Ben Embarek is currently working with the World Health Organization (WHO) China office in providing policy and technical advice to the government of China on food safety and nutrition issues. Previously from WHO's Headquarters, he worked in lending support to Member States on how to develop and strengthen integrated and multisectoral national food safety strategies and policies. He joined WHO at its HQ in Geneva, Switzerland in 2001 where he was responsible for the microbiological aspects of food safety matters in the work of the Organization including the development of microbiological risk assessment work at the international level.

He is covering food safety issues as part of the WHO assessment and response efforts to new emerging public health issues such as SARS and Avian Influenza.

Dr. Ben Embarek served with the Food and Agriculture Organization of the United Nations (FAO) beginning in 1995 where he coordinated research and development activities and provided technical advice on safety and quality aspects of fishery products at the regional office for Asia and the Pacific in Bangkok, Thailand. In 1997, he joined the Fisheries Department of FAO HQ in Rome, Italy where he covered food safety aspects of the work of the Department.

Dr. Ben Embarek received his MSc. Degree in Food Science and Technology and a Ph.D. in Food Safety from the Royal Agricultural and Veterinary University of Copenhagen, Denmark.